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§ 27 Mötes öppnande  

Ordförande Britt-Marie Andrén Karlsson hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

§ 28 Val av justerare  

Förslag till beslut:   

att  välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, till justerare av dagens protokoll 

Styrelsen beslutar: 

att välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, till justerare av dagens protokoll  

§ 29 Presentation av ny förbundschef och kort presentationsrunda  

Denna punkt faller bort eftersom Catarina blev förhindrad att delta vid mötet. Catarina börjar sin 

anställning den 1 maj.  

§ 30 Fastställande av dagordning 

Förslag till dagordning hade skickats till styrelsen inför mötet. 

Förslag till beslut:   

att  fastställa dagordning enligt utskick 

Styrelsen beslutar: 

att fastställa dagordningen enligt förslag till beslut   

§31 Styrelseprotokoll nr 1 – 2023-01-20 

Nya frågor som hade uppkommit vid det mötet:  

Daniel Jensen hade önskemål om hybrida styrelsemöte, se § 32  

Peter Larsson och Linda Biltmark, framförde en önskan från Försäkringskassans representanter i 

Beredningsgruppen att styrelsen förtydligar Beredningsgruppens uppdrag och arbetsordning gentemot 

styrelsen.   

Ordförande Britt Marie Andrén Karlsson informerar om uppdraget som beredningsgruppen har och lyfter 

vikten av att rollerna mellan beredningsgruppen och styrelsen är tydliga. Beredningsgruppen är en 

arbetsgrupp till stöd för förbundschefen. Det finns en tydlig arbetsordning som är sen tidigare antagen av 

styrelsen och Beredningsgruppens uppdrag framgår även i verksamhetsplanen.  

Förslag till beslut:   

att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 

Styrelsen beslutar: 

att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 

§ 32 Önskemål om hybrida styrelsemöte och medlemssamråd 

Daniel Jensen framförde vid föregående styrelsemöte önskemål om hybrida styrelsemöte och förfrågan 

hade även kommit från två medlemsrepresentanter inför medlemssamrådet under em. 

Det är 4 ordinarie styrelsemöte per år och ett ordinarie medlemssamråd. Presidiet anser att det är viktigt 

för styrelseledamöterna att träffas och det är där beslut fattats och föreslår därför att ordinarie  
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styrelsemöte ska vara fysiska med alla på plats. Gällande medlems-/ägarsamråd så är det önskvärt att de 

som kan deltar fysiskt, men möjligheten får finnas att delta via länk. Finns behov av extra insatta möte 

gällande specifik fråga, gäller både styrelsemöte och medlemssamråd kan dessa vara helt digitala. 

Det framförs åsikter både för och emot hybrida möten från ledamöterna. 

Förslag till beslut:   

att  ordinarie styrelsemöte är fysiska möte och alla deltar på plats  

att  vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk 

att extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala, 

det beslutas av ordförande 

Styrelsen beslutar: 

att  ordinarie styrelsemöte är fysiska möte och alla deltar på plats  

att  vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk 

att extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala, 

det beslutas av ordförande 

§ 33 Antal ledamöter i styrelsen för Samordningsförbundet Väst 

Frågan var uppe för ett år sedan och då beslutade styrelsen att avstå från att ta initiativ till förändring av 

gällande förbundsordning för Samordningsförbundet Väst och att föreslå Nationella rådet att arbeta för en 

lagförändring som är anpassad utifrån nuvarande praxis och tidigare tolkning av lagen, dvs. så som vi har 

det i Samordningsförbundet Väst. Medlemssamrådet ställde sig då bakom styrelsens beslut.  

Nu kommer frågan igen, Nationella rådet trycker på att förbunden ska följa Finsamlagen och inte praxis och 

eftersom detta har blivit uppmärksammat, tar även revisorerna upp detta i sin granskning. 

En anpassning till rådande lagstiftning betyder att samtliga medlemmar ska ha en ordinarie ledamot och en 

ersättare i styrelsen, dvs. varje kommun ska ha en ordinarie ledamot och en ersättare. Detta innebär att 

förbundsordningen för Sof Väst måste revideras och att förbundet inför 2024 tar hänsyn till förändringen i 

budget.  

Förslag till beslut:   

att   Sof Väst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande 

lagstiftning och att den ska gälla från 1 januari 2024    

Styrelsen beslutar: 

att  Sof Väst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande 

lagstiftning och att den ska gälla från 1 jan 2024    

§ 34 Ekonomisk uppföljning januari – december 2022 

Ekonomiska uppföljningen per kostnadsställe för januari – december som styrelsen fick inför styrelsemötet 

den 20 januari var preliminära uppgifter. Det blev marginell skillnad.  

Förslag till beslut:   

att  godkänna redovisningen 
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Styrelsen beslutar: 

att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen 

§ 35 Årsredovisning med förvaltningsberättelse 2022 

2022 års årsredovisning med förvaltningsberättelse, bilagor med mål och måluppfyllelse samt statistik, 

hade skickats till styrelsen inför mötet. Förbundschef Gudrun Emilsdottir föredrar. Förbundet har under 

2022 förbrukat 953 754 kr mindre än erhållet bidrag.  

Samordningsförbundets utgående egna kapital 2022-12-31 var 3 116 858 kr och ligger högre än Nationella 

rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 500 kr i egna medel. Överskottet beror först och främst 

på att det saknades personal till insatserna. 

Överskottet är budgeterat i insatser under 2023 – 2025. 

I de individinriktade insatserna 2022 hade Samordningsförbundet Väst 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 

män, samt 10 anonyma som räknas i totalen, men inte i  statistiken för övrigt. Det var 394 personer, dvs. 

151 personer deltog i mera än en insats eller var inskrivna mera än en gång, det är 38 % av deltagarna.   

Insatserna haft flera nya deltagare än planerat 401, målet var 350.  

Unga upp till 29 år skulle prioriteras, de var 21 %. Det är något färre än förra året än då var de 28 %. 

Målet var att 30 % av dem som avslutas hos RV skulle ha egen försörjning vid avslut. Det var 25 %. 

Det som är anmärkningsvärt där är att för kvinnorna var det 14 % och för männen 37 %? Den stora 

skillnaden har inte funnits tidigare år. 

Målet var att 40 % av dem som avslutas hos RV skulle arbeta eller studera vid avslut. Det var drygt 31 %.  

För kvinnorna var det 21 % och för männen var det 42 %, även här är skillnaden stor mellan kvinnor och 

män. Tidigare år har ofta flera kvinnor än män kommit i arbete, ofta har det gällt deltidsarbete för 

kvinnorna. 

75 % av deltagarna skulle vid avslut uppleva att de har fått det stöd som är till nytta för dem, gäller både 

hos Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen. 70% av deltagarna svarade vid avslut att de upplevt att 

de fått ett stöd som är till nytta för dem.   

50 % av deltagarna skulle uppleva sig vara mer redo för att arbeta eller studera, gäller både hos 

Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen. 56 % av deltagarna svarade vid avslut att de upplevde sig 

vara mera redo för att arbeta eller studera. 

Uppföljningen av deltagare hos Rehabvägledare 6 månader och 2 år efter avslut, bekräftar ännu än gång att 

med tiden kommer flera och flera av deltagarna som har haft insats hos rehabvägledarna i arbete och/eller 

studier och är utan offentlig försörjning. Dvs. resultatet är stående över tid.  

Verksamhetsutvecklare Maria Hassing Karlander informerade sedan om resultatet från den nationella 

indikatorrapporten och redovisade Sof Västs resultat och hur vi kan tolka och arbeta vidare med det. 

Förslag till beslut:  

att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion om resultatet från indikatorerna 

att godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2022 för Samordningsförbundet Väst 

och att den skickas in till revisorerna och medlemmarna 

Styrelsen beslutar: 

att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion om resultatet från indikatorerna  
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att godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2022 för Samordningsförbundet Väst 

och att den skickas in till revisorerna och medlemmarna 

§ 36 Granskningsrapport från sakkunnig revisor 

Granskningsrapporten från den sakkunniga revisorn, hade skickats till styrelsen inför mötet. 

Granskningsrapporten är utan några anmärkningar som inte styrelsen känner till. Dvs. att det egna kapitalet 

är större än Nationella rådes rekommendation och att Sof Väst har valt att inte följa Finsamlagen och skriva 

om förbundsordningen gällande antal ledamöter i styrelsen, dvs. att det ska vara en ledamot och en 

ersättare per medlem, vilket innebär att varje kommun ska ha en ledamot och en ersättare. 

Förslag till beslut:   

att  beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor  

Styrelsen beslutar: 

att beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor  

§ 37  Justeringar i verksamhetsplan 2023 

I verksamhetsplan 2023 som antogs vid styrelsemötet den 22 november, där var bidrag per kommun 

utifrån antal kommuninvånare 16 – 64 år i november 2018. Enligt förbundsordningen ska bidraget justeras 

var 4:e år utifrån antal kommuninvånare 16 – 64 år det år val har ägt rum. Nu har detta justerats som 

innebär en mindre skillnad per kommun. Antal kommuninvånare 16 – 64 år är nu flera i Strömstad än i 

Lysekil och därmed har de kommunerna byt plats i storleksordningen. 

Justering har gjorts  på sida 6 under Verksamhetsuppföljning utifrån det beslut som togs vid styrelsemöte 

den 20 januari. 

Justering har även gjorts under ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet har lagts in i 

verksamhetsplanen. När verksamhetsplanen antogs i november visste förbundet inte om ESF skulle bevilja 

ansökan. 

Förslag till beslut:   

att  justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen 

att  justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om 

Verksamhetsuppföljning 

att  justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i 

verksamhetsplanen 

att bifoga justerat Verksamhetsplan 2023 skickas till medlemmarna tillsammans med 

styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna  

Styrelsen beslutar: 

att  justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen 

att  justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om 

Verksamhetsuppföljning 
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att  justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i 

verksamhetsplanen 

att bifoga justerat Verksamhetsplan 2023 skickas till medlemmarna tillsammans med 

styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna 

§ 38 Lägesrapport och aktuellt inom förbundet, ink. ESF-projekt Gränsgångare 

Förutom det dagliga arbetet så har störst fokus varit på att komma i gång med vårt ESF-projekt 

Gränsgångare som startade vid årsskiftet. Projektet finansierar 0,5 rehabvägledare per 

Arbetsmarknadsenhet i kommunerna, som bildar ”team” tillsammans med befintlig insatspersonal och 

möjliggör utökade insatser lokalt för personer som står mycket långt ifrån arbetsmarknaden.  

Inflödet av anvisningar/remisser till förbundet är mycket gott, det kommer  från alla parter, flest från 

Arbetsförmedlingen. 

Totalt har 78 nya remisser/anvisningar inkommit till Sof Väst under 1 januari – 13 mars.  

SUS är sedan årsskiftet nedlagt och det nya uppföljningssystemet för Finsam är inte i gång ännu, så siffror 

över antal deltagare i våra insatser i år går inte att redovisa. Personal som arbetar med deltagare i 

insatserna har dock information som sedan kommer att samlas in för sammanställning. All data kommer att 

vara avidentifierad och kan endast följas på gruppnivå.  

Dialog förs om begränsningarna i det nya uppföljningssystemet, Uppföljning Finsam, där redovisas enbart 

antal deltagare per insats och kön. Frågan diskuteras på flera nivåer inom ramen för FINSAM arbetet.  

Förslag till beslut:   

att  godkänna redovisningen 

att  förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet 

gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet 

Styrelsen beslutar: 

att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen 

att  förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet 

gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet 

§ 39  Möte med hyresvärden, information  

Hyran för Sof Väst lokal har gått upp med över 10 % från förra året. Hyreshöjningen räknas på basis av 

procentuella förändringen mellan bastalet och indextalet för respektive oktobermånad. Tidigare år har det 

varit höjning med några tusen/år, totalt 14 tkr från 2018 – 2022, men nu när inflationen är så hög ökade 

hyran med 88 tkr från 2022 - 2023. 

Förbundschefen redogjorde för möte som hon och kanslisten hade med hyresvärden och en tekniker på 

Nyfosa. Förbundschefen bad då om att få in konkreta uppgifter om vad hyran skulle bli om vi väljer som 

tidigare har diskuterats att hyra bara hälften av lokalen, ena vingen eller om vi kan få ändring i avtalet så vi 

förlänger hyresavtalet med ett år och inte tre? Samtidigt diskuterades att vi har haft problem med 

ventilationen i lokalerna. Problemet med ventilationen ska åtgärdas och kommer att innebära arbete både 

inne i lokalerna och på taket och det kommer oundvikligen att störa i verksamheten. Men de kommer att i 

största möjligaste mån att utföra störande arbete på kvällar och helger. 
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I går kom så mejl ifrån hyresvärden med två alternativ: 

Alt 1. Hyresvärden kan vara tillmötesgående med att vi förlänger avtalet med 1 år from när nuvarande avtal 

går ut per 2024-02-29 med i övrigt oförändrade villkor. 

Alt 2. Hyresvärden kan erbjuda förbundet att vi minskar yta till ca 300m2 om vi tecknar 3-års avtal med ny 

hyra om 459 000 kr per år. Hyresvärden ombesörjer och bekostar delning av lokalerna.  

459 000 kr per år är 2023 års hyresnivå och kan jämföras med att vi nu betalar 876 316 kr för hela lokalen. 

Att minska på lokalytan har självklart påverkan på verksamheten och då först och främst utredningen, men 

det är frågan om det är försvarbart att behålla hela lokalerna, när vi som det är nu inte utnyttjar dem fullt 

ut och efterfrågan bara ökar att insatserna ska bedrivas lokalt i kommunerna. 

Förslag till beslut:   

att  anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år. 

Styrelsen beslutar: 

att  anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år. 

§ 40  Ägare av insatserna som Samordningsförbundet finansierar 

Peter Larsson, Försäkringskassans representant i styrelsen, förklarade att för att Försäkringskassan ska 

kunna anvisa till förbundets insatser, så måste det finnas insatsägare som ansvarar för insatserna och 

uppföljningen. 

Samordningsförbundet Väst har alltid ansett att det är ägarna/medlemmarna som äger insatserna 

tillsammans.  

I samordningsförbundet Västerås där blivande förbundschef för Sof Väst arbetar nu, där har parterna 

Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Region Västmanland samt Västerås Kommun skrivit avtal att de 

äger och finansierar insatserna tillsammans genom Samordningsförbundet Västerås.  

Motsvarande borde Sof Väst kunna göra? 

Förslag till beslut:   

att   nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för drift, ansvar och uppföljning 

av insatserna som förbundet finansierar 

Styrelsen beslutar: 

att   nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för drift, ansvar och uppföljning 

av insatserna som förbundet finansierar 

§ 41  Steget till arbete, ny insats hos Arbetsförmedlingen 

Anders Paulsson-Kihlstrand Arbetsförmedlingens representant i styrelsen informerade om en ny insats, 

Steget till arbete, som arbetsförmedlingen kommer att ha from maj. Det är en upphandlad tjänst. 

Målgruppen är bl.a. personer som deltar i samverkan mellan Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan.  

I Fyrbodalsområde kommer insatsen att finnas i Uddevalla, Strömstad, Trollhättan och Åmål med volym på 

250 - 300 personer/år.  

Oro har funnits att insatsen konkurrerar med de insatser som Samordningsförbundet finansierar, men 

tyvärr finns det så många personer som behöver vår hjälp och vi når bara en bråkdel, så det är bara positiv 

med flera insatser.  
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Förslag till beslut:   

att  notera informationen  

Styrelsen beslutar: 

att  notera informationen 

§ 42 Uppföljning av Internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys 

Sammanfattning med uppföljning av internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys, hade bifogats  

handlingarna till mötet.  

Förslag till beslut:   

att  godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys  

Styrelsen beslutar: 

att godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys  

§ 43 Medlemssamråd em. den 24 mars, dagordning  

Samtliga medlemsrepresentanter hade anmält deltagande. Inledningsvis var tanken att alla skulle delta på 

plats, men efter utskick med dagordning visade det sig det fanns en representant som hade utgått ifrån att 

mötet skulle vara hybrid, så länk har skickats till den som så önskade. 

Förslag till beslut:   

att  informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av 

insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i 

uppdrag att utreda frågan.    

att  informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av 

insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i 

uppdrag att utreda frågan. 

§ 44 NNS information www.nnsfinsam.se och årsmöte den 17 april 

Förbundschefen tipsar styrelseledamöterna att gå in på NNS hemsida och läsa informationen som finns där 

bl.a. Indikatorrapporten för hela landet, Rapport om regeringsuppdraget att Stoppa våldet, samt inbjudan 

till NNS årsmöte. Ordförande och förbundschefen är anmälda till årsmötet, men formell dagordningen till 

årsmöte med nomineringar till styrelsen mm, har ännu inte kommit. Karin Blomstrand tidigare 

styrelseledamot i Sof Väst lämnar nu styrelsen i NNS och Sof Väst har inte nominerat någon ny  

efterträdare. Styrelseledamöterna rekommenderas att tänka till inför nomineringen nästa år. 

Förslag till beslut:   

att  notera informationen  

att om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga 

i styrelsen så skickas det ut via mejl 

Styrelsen beslutar: 

att notera informationen 
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att om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga 

i styrelsen så skickas det ut via mejl 

§ 45 Finsamkonferensen 18 – 19 april i Halmstad 

24 personer är anmälda från Sof Väst, styrelseledamöter, representanter från Beredningsgruppen och 

personal som arbetar i insatserna. Det är fullbokat på konferensen, så det är viktigt om någon får förhinder 

att de meddelar det i tid. Vi samåker i möjligaste mån och verksamhetsutvecklare Maria Hassing ansvarar 

för att organisera det. 

Förslag till beslut:   

att  notera informationen 

Styrelsen beslutar: 

att notera informationen 

§ 46  Regional mötesplats för samordningsförbund, inbjudan 9 juni 

Ny inbjudan med anmälningslänk har kommit och skickas ut tillsammans med protokollet. 

Förslag till beslut:   

att  Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån 

Styrelsen beslutar: 

att Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån 

§ 47   Styrelsemöte 30 maj, 9.00 – 12.00, Förbundets Dag är flyttat till 26 september 

Det blir styrelsemöte som planerat den 30 maj kl. 9.00 – 12.00, men förbundets dag på em. är flyttat till 

hösten. Det är mycket annat som händer nu under våren, bland annat många som kommer att åka till 

Finsamkonferensen.  

Fråga om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar tas upp då flera önskar ha den möjligheten.  

Förslag till beslut:  

att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets 

Dag den 26 september 

att  frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid 

nästa styrelsemöte 

Styrelsen beslutar: 

att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets 

Dag den 26 september 

att  frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid 

nästa styrelsemöte 

§ 48 Mötestider 2023  

Styrelseledamöterna bör stämma av mot utskick om mötestider. Det är viktigt att inga möten blir flyttade, 

dvs. byter dag, men tiden för möten kan justeras med en halvtimme eller så i samband med kallelser. 

Sof Väst styrelseprotokoll nr 2 24 mars 2023
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30 maj  9.00 – 12.00  Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla 

26 september 8.30 – 16.00  Förbundets Dag på fm och styrelsemöte på em. Dingle lokal Sporren 

24 november  13.00 – 16.00 Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla 

§ 49  Nya frågor 

Inga nya frågor anmälda  

§ 50 Möte avslutas 

Ordförande tackade alla för ett bra möte och hälsar samtidigt alla som så önskar att delta vid 

medlemssamrådet som börjar kl. 13.00, men innan dess bjuder förbundet på lunch i Stadshuskällaren.  
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Datum:  2023 – 03 – 24   
Tid:  9.00 – 12.00  
Plats:  Stadshuset i Uddevalla, lokal Bäve 
  


§ 27 – 50  


Beslutande: Britt-Marie Andrén Karlsson Orust kommun  


 Peter Larsson  Försäkringskassan 


 Anders Paulsson- Kihlstrand Arbetsförmedlingen  


 Joakim Sjöling   VG-regionen 
 


Närvarande ersättare: Besnik Obërtinca  Strömstads kommun  


 Ricard Söderberg  Lysekils kommun 


 Terje Skaarnes  Munkedals kommun 


 Daniel Jensen  Melleruds kommun  


 Sanna Gustafsson   Sotenäs kommun 


 Kenneth Carlsson  Färgelanda kommun 


 Catarina Sjöstrand  Arbetsförmedlingen 


 Fredrik Olsson  VG-regionen  
    


Övriga deltagare: Gudrun Emilsdottir, förbundschef 


 Maria Hassing Karlander, verksamhetsutvecklare 
 


Tid och plats för justering: 2023-03-28, Protokollet justeras digitalt 


 


 


Sekreterare:  ......................................................................................  


 Gudrun Emilsdottir 


 


 


Ordförande:  ......................................................................................  


 Britt-Marie Andrén 


 


 


Justerare:  ......................................................................................  


 Anders Paulsson- Kihlstrand 
 
 


Anslag/Bevis 


Protokollet är justerat. Justering har tillkännagivits genom anslag. 


Protokollet finns också på www.sofvast.se  
 


Organisation Samordningsförbundet Väst 222000 – 2030  


Protokollet är anslaget under tiden: 2023-03-28 – 2023-04-17 


Förvaringsplats för protokollet: Hos förbundschef Gudrun Emilsdottir, tele: 0522 – 69 5133  


Kopia finns på kansliavdelningen i respektive kommun och på 


Regionens Hus i Vänersborg, under anslagstiden  
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§ 27 Mötes öppnande  


Ordförande Britt-Marie Andrén Karlsson hälsar alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  


§ 28 Val av justerare  


Förslag till beslut:   


att  välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, till justerare av dagens protokoll 


Styrelsen beslutar: 


att välja Anders Paulsson- Kihlstrand, jämte ordförande, till justerare av dagens protokoll  


§ 29 Presentation av ny förbundschef och kort presentationsrunda  


Denna punkt faller bort eftersom Catarina blev förhindrad att delta vid mötet. Catarina börjar sin 


anställning den 1 maj.  


§ 30 Fastställande av dagordning 


Förslag till dagordning hade skickats till styrelsen inför mötet. 


Förslag till beslut:   


att  fastställa dagordning enligt utskick 


Styrelsen beslutar: 


att fastställa dagordningen enligt förslag till beslut   


§31 Styrelseprotokoll nr 1 – 2023-01-20 


Nya frågor som hade uppkommit vid det mötet:  


Daniel Jensen hade önskemål om hybrida styrelsemöte, se § 32  


Peter Larsson och Linda Biltmark, framförde en önskan från Försäkringskassans representanter i 


Beredningsgruppen att styrelsen förtydligar Beredningsgruppens uppdrag och arbetsordning gentemot 


styrelsen.   


Ordförande Britt Marie Andrén Karlsson informerar om uppdraget som beredningsgruppen har och lyfter 


vikten av att rollerna mellan beredningsgruppen och styrelsen är tydliga. Beredningsgruppen är en 


arbetsgrupp till stöd för förbundschefen. Det finns en tydlig arbetsordning som är sen tidigare antagen av 


styrelsen och Beredningsgruppens uppdrag framgår även i verksamhetsplanen.  


Förslag till beslut:   


att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 


Styrelsen beslutar: 


att  lägga föregående mötesprotokoll till handlingarna 


§ 32 Önskemål om hybrida styrelsemöte och medlemssamråd 


Daniel Jensen framförde vid föregående styrelsemöte önskemål om hybrida styrelsemöte och förfrågan 


hade även kommit från två medlemsrepresentanter inför medlemssamrådet under em. 


Det är 4 ordinarie styrelsemöte per år och ett ordinarie medlemssamråd. Presidiet anser att det är viktigt 


för styrelseledamöterna att träffas och det är där beslut fattats och föreslår därför att ordinarie  
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styrelsemöte ska vara fysiska med alla på plats. Gällande medlems-/ägarsamråd så är det önskvärt att de 


som kan deltar fysiskt, men möjligheten får finnas att delta via länk. Finns behov av extra insatta möte 


gällande specifik fråga, gäller både styrelsemöte och medlemssamråd kan dessa vara helt digitala. 


Det framförs åsikter både för och emot hybrida möten från ledamöterna. 


Förslag till beslut:   


att  ordinarie styrelsemöte är fysiska möte och alla deltar på plats  


att  vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk 


att extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala, 


det beslutas av ordförande 


Styrelsen beslutar: 


att  ordinarie styrelsemöte är fysiska möte och alla deltar på plats  


att  vid medlemssamråd tillåts deltagande via länk 


att extra insatta styrelsemöten och medlemssamråd gällande specifika frågor tillåts vara digitala, 


det beslutas av ordförande 


§ 33 Antal ledamöter i styrelsen för Samordningsförbundet Väst 


Frågan var uppe för ett år sedan och då beslutade styrelsen att avstå från att ta initiativ till förändring av 


gällande förbundsordning för Samordningsförbundet Väst och att föreslå Nationella rådet att arbeta för en 


lagförändring som är anpassad utifrån nuvarande praxis och tidigare tolkning av lagen, dvs. så som vi har 


det i Samordningsförbundet Väst. Medlemssamrådet ställde sig då bakom styrelsens beslut.  


Nu kommer frågan igen, Nationella rådet trycker på att förbunden ska följa Finsamlagen och inte praxis och 


eftersom detta har blivit uppmärksammat, tar även revisorerna upp detta i sin granskning. 


En anpassning till rådande lagstiftning betyder att samtliga medlemmar ska ha en ordinarie ledamot och en 


ersättare i styrelsen, dvs. varje kommun ska ha en ordinarie ledamot och en ersättare. Detta innebär att 


förbundsordningen för Sof Väst måste revideras och att förbundet inför 2024 tar hänsyn till förändringen i 


budget.  


Förslag till beslut:   


att   Sof Väst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande 


lagstiftning och att den ska gälla från 1 januari 2024    


Styrelsen beslutar: 


att  Sof Väst tar fram en ny förbundsordning som anpassar styrelsens storlek till rådande 


lagstiftning och att den ska gälla från 1 jan 2024    


§ 34 Ekonomisk uppföljning januari – december 2022 


Ekonomiska uppföljningen per kostnadsställe för januari – december som styrelsen fick inför styrelsemötet 


den 20 januari var preliminära uppgifter. Det blev marginell skillnad.  


Förslag till beslut:   


att  godkänna redovisningen 
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Styrelsen beslutar: 


att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen 


§ 35 Årsredovisning med förvaltningsberättelse 2022 


2022 års årsredovisning med förvaltningsberättelse, bilagor med mål och måluppfyllelse samt statistik, 


hade skickats till styrelsen inför mötet. Förbundschef Gudrun Emilsdottir föredrar. Förbundet har under 


2022 förbrukat 953 754 kr mindre än erhållet bidrag.  


Samordningsförbundets utgående egna kapital 2022-12-31 var 3 116 858 kr och ligger högre än Nationella 


rådets rekommendation att förbundet bör ha 1 866 500 kr i egna medel. Överskottet beror först och främst 


på att det saknades personal till insatserna. 


Överskottet är budgeterat i insatser under 2023 – 2025. 


I de individinriktade insatserna 2022 hade Samordningsförbundet Väst 555 deltagare, 283 kvinnor och 262 


män, samt 10 anonyma som räknas i totalen, men inte i  statistiken för övrigt. Det var 394 personer, dvs. 


151 personer deltog i mera än en insats eller var inskrivna mera än en gång, det är 38 % av deltagarna.   


Insatserna haft flera nya deltagare än planerat 401, målet var 350.  


Unga upp till 29 år skulle prioriteras, de var 21 %. Det är något färre än förra året än då var de 28 %. 


Målet var att 30 % av dem som avslutas hos RV skulle ha egen försörjning vid avslut. Det var 25 %. 


Det som är anmärkningsvärt där är att för kvinnorna var det 14 % och för männen 37 %? Den stora 


skillnaden har inte funnits tidigare år. 


Målet var att 40 % av dem som avslutas hos RV skulle arbeta eller studera vid avslut. Det var drygt 31 %.  


För kvinnorna var det 21 % och för männen var det 42 %, även här är skillnaden stor mellan kvinnor och 


män. Tidigare år har ofta flera kvinnor än män kommit i arbete, ofta har det gällt deltidsarbete för 


kvinnorna. 


75 % av deltagarna skulle vid avslut uppleva att de har fått det stöd som är till nytta för dem, gäller både 


hos Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen. 70% av deltagarna svarade vid avslut att de upplevt att 


de fått ett stöd som är till nytta för dem.   


50 % av deltagarna skulle uppleva sig vara mer redo för att arbeta eller studera, gäller både hos 


Rehabvägledarna och i 4 veckors utredningen. 56 % av deltagarna svarade vid avslut att de upplevde sig 


vara mera redo för att arbeta eller studera. 


Uppföljningen av deltagare hos Rehabvägledare 6 månader och 2 år efter avslut, bekräftar ännu än gång att 


med tiden kommer flera och flera av deltagarna som har haft insats hos rehabvägledarna i arbete och/eller 


studier och är utan offentlig försörjning. Dvs. resultatet är stående över tid.  


Verksamhetsutvecklare Maria Hassing Karlander informerade sedan om resultatet från den nationella 


indikatorrapporten och redovisade Sof Västs resultat och hur vi kan tolka och arbeta vidare med det. 


Förslag till beslut:  


att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion om resultatet från indikatorerna 


att godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2022 för Samordningsförbundet Väst 


och att den skickas in till revisorerna och medlemmarna 


Styrelsen beslutar: 


att avsätta tid vid styrelsemötet i maj för fördjupat diskussion om resultatet från indikatorerna  
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att godkänna årsredovisning med förvaltningsberättelsen 2022 för Samordningsförbundet Väst 


och att den skickas in till revisorerna och medlemmarna 


§ 36 Granskningsrapport från sakkunnig revisor 


Granskningsrapporten från den sakkunniga revisorn, hade skickats till styrelsen inför mötet. 


Granskningsrapporten är utan några anmärkningar som inte styrelsen känner till. Dvs. att det egna kapitalet 


är större än Nationella rådes rekommendation och att Sof Väst har valt att inte följa Finsamlagen och skriva 


om förbundsordningen gällande antal ledamöter i styrelsen, dvs. att det ska vara en ledamot och en 


ersättare per medlem, vilket innebär att varje kommun ska ha en ledamot och en ersättare. 


Förslag till beslut:   


att  beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor  


Styrelsen beslutar: 


att beakta det som står i granskningsrapporten från sakkunnig revisor  


§ 37  Justeringar i verksamhetsplan 2023 


I verksamhetsplan 2023 som antogs vid styrelsemötet den 22 november, där var bidrag per kommun 


utifrån antal kommuninvånare 16 – 64 år i november 2018. Enligt förbundsordningen ska bidraget justeras 


var 4:e år utifrån antal kommuninvånare 16 – 64 år det år val har ägt rum. Nu har detta justerats som 


innebär en mindre skillnad per kommun. Antal kommuninvånare 16 – 64 år är nu flera i Strömstad än i 


Lysekil och därmed har de kommunerna byt plats i storleksordningen. 


Justering har gjorts  på sida 6 under Verksamhetsuppföljning utifrån det beslut som togs vid styrelsemöte 


den 20 januari. 


Justering har även gjorts under ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet har lagts in i 


verksamhetsplanen. När verksamhetsplanen antogs i november visste förbundet inte om ESF skulle bevilja 


ansökan. 


Förslag till beslut:   


att  justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen 


att  justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om 


Verksamhetsuppföljning 


att  justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i 


verksamhetsplanen 


att bifoga justerat Verksamhetsplan 2023 skickas till medlemmarna tillsammans med 


styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna  


Styrelsen beslutar: 


att  justera i Verksamhetsplan 2023 om bidrag per kommun, enligt förbundsordningen 


att  justera i Verksamhetsplan 2023 enligt beslutet som togs vid styrelsemöte den 20 januari om 


Verksamhetsuppföljning 
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att  justera så att ESF-projekt Gränsgångare och budgeten gällande projektet framgår i 


verksamhetsplanen 


att bifoga justerat Verksamhetsplan 2023 skickas till medlemmarna tillsammans med 


styrelseprotokollet, årsredovisningen och revisionsberättelserna 


§ 38 Lägesrapport och aktuellt inom förbundet, ink. ESF-projekt Gränsgångare 


Förutom det dagliga arbetet så har störst fokus varit på att komma i gång med vårt ESF-projekt 


Gränsgångare som startade vid årsskiftet. Projektet finansierar 0,5 rehabvägledare per 


Arbetsmarknadsenhet i kommunerna, som bildar ”team” tillsammans med befintlig insatspersonal och 


möjliggör utökade insatser lokalt för personer som står mycket långt ifrån arbetsmarknaden.  


Inflödet av anvisningar/remisser till förbundet är mycket gott, det kommer  från alla parter, flest från 


Arbetsförmedlingen. 


Totalt har 78 nya remisser/anvisningar inkommit till Sof Väst under 1 januari – 13 mars.  


SUS är sedan årsskiftet nedlagt och det nya uppföljningssystemet för Finsam är inte i gång ännu, så siffror 


över antal deltagare i våra insatser i år går inte att redovisa. Personal som arbetar med deltagare i 


insatserna har dock information som sedan kommer att samlas in för sammanställning. All data kommer att 


vara avidentifierad och kan endast följas på gruppnivå.  


Dialog förs om begränsningarna i det nya uppföljningssystemet, Uppföljning Finsam, där redovisas enbart 


antal deltagare per insats och kön. Frågan diskuteras på flera nivåer inom ramen för FINSAM arbetet.  


Förslag till beslut:   


att  godkänna redovisningen 


att  förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet 


gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet 


Styrelsen beslutar: 


att besluta i enlighet med förslag till beslut och godkänna redovisningen 


att  förbundschefen till nästa styrelsemöte tar fram ett förslag till skrivelse till socialdepartementet 


gällande de brister och svårigheter som uppmärksammats i det nya uppföljningssystemet 


§ 39  Möte med hyresvärden, information  


Hyran för Sof Väst lokal har gått upp med över 10 % från förra året. Hyreshöjningen räknas på basis av 


procentuella förändringen mellan bastalet och indextalet för respektive oktobermånad. Tidigare år har det 


varit höjning med några tusen/år, totalt 14 tkr från 2018 – 2022, men nu när inflationen är så hög ökade 


hyran med 88 tkr från 2022 - 2023. 


Förbundschefen redogjorde för möte som hon och kanslisten hade med hyresvärden och en tekniker på 


Nyfosa. Förbundschefen bad då om att få in konkreta uppgifter om vad hyran skulle bli om vi väljer som 


tidigare har diskuterats att hyra bara hälften av lokalen, ena vingen eller om vi kan få ändring i avtalet så vi 


förlänger hyresavtalet med ett år och inte tre? Samtidigt diskuterades att vi har haft problem med 


ventilationen i lokalerna. Problemet med ventilationen ska åtgärdas och kommer att innebära arbete både 


inne i lokalerna och på taket och det kommer oundvikligen att störa i verksamheten. Men de kommer att i 


största möjligaste mån att utföra störande arbete på kvällar och helger. 
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I går kom så mejl ifrån hyresvärden med två alternativ: 


Alt 1. Hyresvärden kan vara tillmötesgående med att vi förlänger avtalet med 1 år from när nuvarande avtal 


går ut per 2024-02-29 med i övrigt oförändrade villkor. 


Alt 2. Hyresvärden kan erbjuda förbundet att vi minskar yta till ca 300m2 om vi tecknar 3-års avtal med ny 


hyra om 459 000 kr per år. Hyresvärden ombesörjer och bekostar delning av lokalerna.  


459 000 kr per år är 2023 års hyresnivå och kan jämföras med att vi nu betalar 876 316 kr för hela lokalen. 


Att minska på lokalytan har självklart påverkan på verksamheten och då först och främst utredningen, men 


det är frågan om det är försvarbart att behålla hela lokalerna, när vi som det är nu inte utnyttjar dem fullt 


ut och efterfrågan bara ökar att insatserna ska bedrivas lokalt i kommunerna. 


Förslag till beslut:   


att  anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år. 


Styrelsen beslutar: 


att  anta Alt 1 och hyresavtalet förlängs med 1 år. 


§ 40  Ägare av insatserna som Samordningsförbundet finansierar 


Peter Larsson, Försäkringskassans representant i styrelsen, förklarade att för att Försäkringskassan ska 


kunna anvisa till förbundets insatser, så måste det finnas insatsägare som ansvarar för insatserna och 


uppföljningen. 


Samordningsförbundet Väst har alltid ansett att det är ägarna/medlemmarna som äger insatserna 


tillsammans.  


I samordningsförbundet Västerås där blivande förbundschef för Sof Väst arbetar nu, där har parterna 


Arbetsförmedlingen, Försäkringskassan, Region Västmanland samt Västerås Kommun skrivit avtal att de 


äger och finansierar insatserna tillsammans genom Samordningsförbundet Västerås.  


Motsvarande borde Sof Väst kunna göra? 


Förslag till beslut:   


att   nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för drift, ansvar och uppföljning 


av insatserna som förbundet finansierar 


Styrelsen beslutar: 


att   nya förbundschefen får i uppdrag att utreda förutsättningarna för drift, ansvar och uppföljning 


av insatserna som förbundet finansierar 


§ 41  Steget till arbete, ny insats hos Arbetsförmedlingen 


Anders Paulsson-Kihlstrand Arbetsförmedlingens representant i styrelsen informerade om en ny insats, 


Steget till arbete, som arbetsförmedlingen kommer att ha from maj. Det är en upphandlad tjänst. 


Målgruppen är bl.a. personer som deltar i samverkan mellan Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan.  


I Fyrbodalsområde kommer insatsen att finnas i Uddevalla, Strömstad, Trollhättan och Åmål med volym på 


250 - 300 personer/år.  


Oro har funnits att insatsen konkurrerar med de insatser som Samordningsförbundet finansierar, men 


tyvärr finns det så många personer som behöver vår hjälp och vi når bara en bråkdel, så det är bara positiv 


med flera insatser.  
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Förslag till beslut:   


att  notera informationen  


Styrelsen beslutar: 


att  notera informationen 


§ 42 Uppföljning av Internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys 


Sammanfattning med uppföljning av internkontrollplan samt risk- och väsentlighetsanalys, hade bifogats  


handlingarna till mötet.  


Förslag till beslut:   


att  godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys  


Styrelsen beslutar: 


att godkänna uppföljningen av internkontrollplanen samt risk- och väsentlighetsanalys  


§ 43 Medlemssamråd em. den 24 mars, dagordning  


Samtliga medlemsrepresentanter hade anmält deltagande. Inledningsvis var tanken att alla skulle delta på 


plats, men efter utskick med dagordning visade det sig det fanns en representant som hade utgått ifrån att 


mötet skulle vara hybrid, så länk har skickats till den som så önskade. 


Förslag till beslut:   


att  informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av 


insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i 


uppdrag att utreda frågan.    


att  informera medlemssamrådet om Försäkringskassans krav på att det måste finnas ägare av 


insatserna som förbundet finansierar och att styrelsens förslag är att ge nya förbundschefen i 


uppdrag att utreda frågan. 


§ 44 NNS information www.nnsfinsam.se och årsmöte den 17 april 


Förbundschefen tipsar styrelseledamöterna att gå in på NNS hemsida och läsa informationen som finns där 


bl.a. Indikatorrapporten för hela landet, Rapport om regeringsuppdraget att Stoppa våldet, samt inbjudan 


till NNS årsmöte. Ordförande och förbundschefen är anmälda till årsmötet, men formell dagordningen till 


årsmöte med nomineringar till styrelsen mm, har ännu inte kommit. Karin Blomstrand tidigare 


styrelseledamot i Sof Väst lämnar nu styrelsen i NNS och Sof Väst har inte nominerat någon ny  


efterträdare. Styrelseledamöterna rekommenderas att tänka till inför nomineringen nästa år. 


Förslag till beslut:   


att  notera informationen  


att om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga 


i styrelsen så skickas det ut via mejl 


Styrelsen beslutar: 


att notera informationen 


 



http://www.nnsfinsam.se/
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att om det finns beslutspunkter på NNS årsmöte som ordförande önskar synpunkter på från övriga 


i styrelsen så skickas det ut via mejl 


§ 45 Finsamkonferensen 18 – 19 april i Halmstad 


24 personer är anmälda från Sof Väst, styrelseledamöter, representanter från Beredningsgruppen och 


personal som arbetar i insatserna. Det är fullbokat på konferensen, så det är viktigt om någon får förhinder 


att de meddelar det i tid. Vi samåker i möjligaste mån och verksamhetsutvecklare Maria Hassing ansvarar 


för att organisera det. 


Förslag till beslut:   


att  notera informationen 


Styrelsen beslutar: 


att notera informationen 


§ 46  Regional mötesplats för samordningsförbund, inbjudan 9 juni 


Ny inbjudan med anmälningslänk har kommit och skickas ut tillsammans med protokollet. 


Förslag till beslut:   


att  Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån 


Styrelsen beslutar: 


att Den som är intresserade anmäler sig och samåkning bör ske i möjligaste mån 


§ 47   Styrelsemöte 30 maj, 9.00 – 12.00, Förbundets Dag är flyttat till 26 september 


Det blir styrelsemöte som planerat den 30 maj kl. 9.00 – 12.00, men förbundets dag på em. är flyttat till 


hösten. Det är mycket annat som händer nu under våren, bland annat många som kommer att åka till 


Finsamkonferensen.  


Fråga om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar tas upp då flera önskar ha den möjligheten.  


Förslag till beslut:  


att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets 


Dag den 26 september 


att  frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid 


nästa styrelsemöte 


Styrelsen beslutar: 


att förbundschef och verksamhetsutvecklare arbetar vidare med planeringen inför Förbundets 


Dag den 26 september 


att  frågan om styrelseledamöterna kan delta på Arenadagar, bereds och tas upp för beslut vid 


nästa styrelsemöte 


§ 48 Mötestider 2023  


Styrelseledamöterna bör stämma av mot utskick om mötestider. Det är viktigt att inga möten blir flyttade, 


dvs. byter dag, men tiden för möten kan justeras med en halvtimme eller så i samband med kallelser. 
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30 maj  9.00 – 12.00  Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla 


26 september 8.30 – 16.00  Förbundets Dag på fm och styrelsemöte på em. Dingle lokal Sporren 


24 november  13.00 – 16.00 Styrelsemöte, Sof Väst lokal på Silentzvägen 6 i Uddevalla 


§ 49  Nya frågor 


Inga nya frågor anmälda  


§ 50 Möte avslutas 


Ordförande tackade alla för ett bra möte och hälsar samtidigt alla som så önskar att delta vid 


medlemssamrådet som börjar kl. 13.00, men innan dess bjuder förbundet på lunch i Stadshuskällaren.  





